BIOGRAPHY (ENG)
V. G. A.  - Passion for music began at school. The first guitar lessons, piano. Increasingly began to be engaged in music in college, when the boys organized the first rock band "Happy face". Active presentation of concerts in many student activities and discos in Novosibirsk and Novosibirsk region.

Already at that time, we became interested in electronic music. And they were written a few instrumental tracks. Later, thanks to the Polish students we were able to get acquainted with the works "Czeslaw Nemena". Since that time, began an active search and explore the possibilities of electronic music more on the "cosmic" theme. By then it was fashionable psychedelic music (Tangerine Dream, Klaus Schulze), and French artists - the lighter style (Jean-Michel Jarre, Space).

We got carried away a style that is a background and has been called "Ambient".

Following the style of «New Age», which stresses an easy meditative sound. In this brilliant school of Japanese Kitaro. Electronic music started to spread in our country - the Zodiac, Argo, Edward Artemev. Was opportunity to learn something then.

End of the institute led to the disintegration of our group. And each went his own way. But the desire to return to his favorite occupation was always. Fascination with the East and the study of meditation techniques, again pulled me into the world of music. So know his named Grig Art Project. But then it grow  to V. G. A.

Now you can enjoy a new and high-quality sound.

P s: The human body as a musical band, which can be adjusted on a daily basis. The mood, health of the body, your life's success all depends on the culture of the correct perception of external sounds. Learn how to find a favorable sound for your body. Know how to listen. 
БИОГРАФИЯ (РУС)

V. G. A. - Увлечение музыкой началось со школы. Первые уроки игры на гитаре, фортепиано. Более активно начал заниматся музыкой в институте,когда с ребятами организовали первую рок-группу "Happy face". Активные выступления с концертами на многих студенческих мероприятиях и дискотеках в Новосибирске и Новосибирской области.

Уже в то время у нас появился интерес к электронной музыке. И были написаны несколько инструментальных композиций. Позже, благодаря польским студентам нам удалось познакомиться с произведениями "Чеслава Немена". С этого времени начался активный поиск и изучение возможностей электронной музыки больше на «космическую» тематику. Тогда уже были модной психоделическая музыка (Tangerine Dream, Клаус Шульце), и французские исполнители —  более лёгкого стиля (Жан-Мишель Жарр, Space).

Мы увлеклись стилем,который являлся Фоновым и получил название «Амбиент». 

 После стиль «New Age», делающий упор на легкое медитативное звучание. В этом блестящая школа  японца Китаро.Электронная музыка начала распространяться и в нашей стране — Зодиак, Арго, Эдуард Артемьев.Была возможность чему то учиться.  

Окончание института привело к распаду нашей группы. И каждый пошел своим путем.Мне пришлось музыку на долгое время забросить. Однако желание  вернутся к любимому делу всегда было. Увлечение Востоком и изучение медитативных техник, опять потянуло меня в мир музыки.Так появился первый музыкальный проект с названием Grig Art Project.  Из которого и появился второй с названием V.G.A.

Теперь вы можете насладиться более новым и качественным звучанием.

P s: Организм человека как музыкальный оркестр,который можно корректировать ежедневно.Настрой, здоровье организма, ваши жизненные успехи все зависит от культуры правильного восприятия внешних звуков. Умейте найти благоприятные звуки для вашего организма. Умейте слушать.
